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Närvarande: Björn Lager, Marie Jauhiainen, Kjell G Sjöö, Ulrika Leray, Christer Sjöberg, 
Britt-Marie Carlsson
Protokoll fört vid styrelsemöte med Skogsbärens SFF 2007-03-13
§ 1 Mötet öppnas

Ordförande Björn Lager hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Dagordning

Mötet godkände dagordningen.

§ 3 Protokolljusterare

Ulrika Leray utsågs tillsammans med Björn Lager att justera protokollet.

§ 4 Föregående protokoll

Genomgång av protokoll 2/2007 gjordes. Protokollet lades till handlingarna.

§ 5 Skrivelser

Inga skrivelser har inkommit till styrelsen.

§ 6 Ekonomi

Genomgång av budgetförslag 2007 gjordes. Några justeringar gjordes i förslaget, då en del 
reparationer måste göras under 2007. 

§ 7 Aktivitetslistan

Inga nya ärenden påfördes på aktivitetslistan.

§ 8 Målningsarbete

Målning och reparationer på garagen diskuterades. Christer tar in offerter för detta arbete och 
styrelsen tar upp frågan på nästa styrelsemöte.

§ 9 Övriga frågor

Årsmöte: 

Kallelse till årsmötet fastställdes

Motioner – två stycken har inkommit

Verksamhetsberättelsen klar

Info kvartersombud: 

Björn redovisade förslag på info till kvartersombuden ang städhelgen 

Hemsidan: 

Björn informerade om uppdatering av SFF:s hemsida

Parkeringsplatser:

Styrelsen vill åter igen uppmana våra boende att använda sina garage, då det är brist på 
parkeringsplatser. 

§ 10 Nästa möte

Torsdagen den 19 april kl 19.00 hos Ulrika Leray

§ 11 Mötet avslutas



Björn tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

 

Vid protokollet Justeras

 

 

Britt-Marie Carlsson Björn Lager Ulrika Leray


